

蓝牙耳机使用手册

### 开启耳机

长按多功能键2秒开机

### 组装耳塞并佩戴耳机

耳帽耳挂 (佩戴耳机时, 便于固定耳机)

### 连接手机

长按多功能键约5秒进入配对状态, 橙白灯交替闪烁. 首次配对开机直接进入配对状态, 非首次配对长按至橙白灯交替闪烁.

打开手机蓝牙搜索 "H3" 并点击连接

### 耳机充电

低电量时, 橙灯闪烁并发出低电量提示音.

恢复出厂设置

同时长按+, - 橙白灯同时亮1秒

同时长按+, -音量键1秒, 耳机自动关机, 重启耳机后生效

### 功能要点

接听电话: 来电时 (白灯快闪), 短按多功能键

拒接电话: 来电时 (白灯快闪), 长按多功能键约1秒

手机、耳机切换: 通话状态下, 长按1秒, 耳机与手机之前切换

### 重拨最近拨出的号码

待机状态下, 双击多功能键

手机、耳机切换: 通话状态下, 长按1秒, 耳机与手机之前切换

蓝牙耳机使用手册

### Turn on Earphone

Long press MFB(Multi-Function button) for 2 seconds.

### Assembly Earbuds

Ear hangers (Fixed the Earphone by Ear hangers when put on)

### Connecting mobile phone

When first pairing, long press MFB for 5 seconds till LED indicator alternately flashes between orange and white.

Turn on Bluetooth devices on mobile and search "DT-H3", click it once and connected.

### Earphone Charging

When low battery, orange indicator flashes and warning low battery.

Restore to factory setting

Long press volume button "+" and "-" for 1 second, effective by restarting.

### Functions

Receive call: When a call is coming (white indicator flashes), short press MFB.

Reject call: When a call is coming (white indicator flashes), long press MFB for 1 second.

Long press 1 second

### Redial recent dialed number

In standby mode, double press MFB.

Switch over between mobile and Earphone: In a active call, long press 1 second, switch over between Earphone and mobile.

Long press 1 second

### 切歌

听音乐时, 长按+键切换上一曲, 长按-键切换下一曲

### 音量调节

听音乐时, 短按+/-

### 连接两台手机

- 按照连接方法与第一台手机连接成功后, 关闭蓝牙耳机.
- 再持续按住多功能键至橙白灯交替闪烁, 在第二台手机蓝牙列表里搜索 "DT-H3" 并连接.
- 第二台手机连接成功后, 需在第一台手机上重新确认连接, 完成两台手机同时建立蓝牙连接.

### 接听两台手机并切换电话

- 当一台手机通话中, 另一台手机来电, 双击多功能键, 保持当前通话的手机, 并接听当前来电.
- 当一台手机通话中, 另一台手机来电, 短按多功能键, 挂断正在通话的手机, 并接听当前来电.
- 当一台手机通话中, 另一台手机来电, 长按多功能键1秒, 拒接来电, 继续当前通话.
- 当一台手机通话中, 另一台手机通话保持中, 双击多功能键, 保持当前通话的手机, 并接听保持的手机.
- 当一台手机通话中, 另一台手机通话保持中, 短按多功能键, 挂断当前通话的手机, 并接听保持的手机.

播放/暂停: 当待机状态下, 按一下多功能键播放音乐, 再次单击多功能键音乐暂停.

### 产品特点

通话蓝牙4.2芯片, 兼容主流数码设备, 还原CD级别音乐品质. 小巧机身设计, 五圈佩戴, 整机净重15克.

### 产品参数

型号: H3  
重量: 15g  
蓝牙版本: V4.2  
通讯距离: 10米  
充电时间: 2小时  
待机时间: 160小时  
音乐时长: 5-6小时  
通话时间: 8-10小时  
电池容量: 3.7V 120mAh  
输入参数: 5V 80mA

### 提示

- 试用产品前请仔细阅读本使用说明书并享受售后服务.
- 首次使用, 请先将本产品充满电.
- 如果产品长期超过两个星期不用, 请对其充电.
- 必须选择正规厂家生产且经过国家CCC认证的充电器.
- 若手机无法搜索蓝牙耳机, 请确认蓝牙耳机是否处于"配对模式", 若长时间未进行配对和连接蓝牙耳机配对功能, 请重新开启蓝牙耳机至"配对模式". 若手机程序出错, 请重启手机; 若蓝牙耳机程序出错, 请重启蓝牙耳机或者回到出厂设置.

注意: 长时间使用耳机可能会导致听力损害, 请合理安排使用时间.

### 警告

- 请勿以任何理由拆除或维修改装耳机, 否则可能会导致起火, 电子击穿甚至彻底损坏本产品.
- 请勿将产品置于温度过低或过高 (0°C 以下或者 45°C 以上) 的环境下.
- 请避免靠近儿童或者动物的眼睛使用产品指示灯.
- 请勿在雷暴天气下使用该产品, 雷暴可导致产品工作不正常, 并增加触电的危险.
- 请勿用油及其他挥发性液体擦拭本产品.

注意: 长时间使用耳机可能会导致听力损害, 请合理安排使用时间.

www.szdotop.com

### Switch to the next song

When play music, long press "+" switch to last song, long press "-", switch to next song.

### Volume Adjusting

When play music, short press "+" / "-"

### Connect two mobiles

- After connected the first mobile per above instructions, turn off Bluetooth Earphone.
- Long press MFB till LED indicator alternately flashes between orange and white, bluetooth device "DT-H3" on the second mobiles, click it once and connected.
- After the second mobile is connected, then connect the first mobile again, two mobiles are connected at the same time.

### Receiving call on two phones and switch over calls.

- When 1<sup>st</sup> phone is in a call, another call from 2<sup>nd</sup> phone is coming, double press MFB, hold on 1<sup>st</sup> phone call, and receive 2<sup>nd</sup> phone call.
- When 1<sup>st</sup> phone is in a call, another call from 2<sup>nd</sup> phone is coming, short press MFB, hang up 1<sup>st</sup> phone call, and receive 2<sup>nd</sup> phone call.
- When 1<sup>st</sup> phone is in a call, another call from 2<sup>nd</sup> phone is coming, long press MFB for 1 second, continue 1<sup>st</sup> phone call, and reject 2<sup>nd</sup> phone call.
- When 1<sup>st</sup> phone is in a call, 2<sup>nd</sup> phone call is holding on, double press MFB, continue 1<sup>st</sup> phone call, and receive 2<sup>nd</sup> phone call.
- When 1<sup>st</sup> phone is in a call, 2<sup>nd</sup> phone call is holding on, short press MFB, hand up 1<sup>st</sup> phone call, and receive 2<sup>nd</sup> phone call.

Play/Pause: In standby mode, press once MFB, play music, press MFB again, pause music.

### Product features

Bluetooth version V4.2  
Main digital device are compatible.  
Restore music quality to CD's level.  
Small body design.  
Comfortable wear.  
Net weight 15g.

### Technical parameters

Model: H3  
Net weight: 15g  
Bluetooth version: V4.2  
Bluetooth range: 10m  
Charging time: 2 hrs  
Standby time: 160 hrs  
Play time: 5-6 hrs  
Talking Time: 8-10 hrs  
Rechargeable battery: 3.7V, 120mAh  
Charging current: 5V 80mA

### Warm tips:

- Before your use of the product, please read the instructions and keep it properly.
- Please charge the product fully before the first usage.
- Please charge the product when no use for a long time (more than 2 weeks).
- Make sure the battery charger you bought from standard suppliers passed CCC certificates.
- If mobile cannot search the Bluetooth Earphone, please make sure it's in "Pairing mode", if no pair and connect for long time, the pairing function will be closed automatically, please restart till enter into "Pairing mode". If something wrong with procedure on Bluetooth Earphone, please restart it and restore to factory setting.

### Warnings:

- Do NOT disassemble, repair, reform, or it may cause fire, electron puncture, or even destroy the product.
- Please do NOT store the product in supercooling and overheating temperature environment (minus 0°C and above 45°C).
- Please do NOT get close to children and animals' eyes when use LED indicator.
- Please do NOT use the product when there is thunderstorm, or the product will work abnormally and cause in danger of electric shock.
- Please do NOT use oil or other volatile liquid to wipe the product.

Note: In order to avoid damage to your hearing and prolong the speaker's use-life, please do NOT listen to music for long time in high volume environment.

### FCC Caution.

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions:  
(1) This device may not cause harmful interference, and  
(2) This device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

Any Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

Note: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:  
-Reorient or relocate the receiving antenna.  
-Increase the separation between the equipment and receiver.  
-Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.  
-Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device can be used in portable exposure condition without restriction.